
Radny Rady Miejskiej Karpacza                                                              Karpacz dnia 26.10.2021r.
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BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Pozyskiwania środków zewnętrznych i wewnętrznych na inwestycję.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu ogłoszone zostały wyniki pierwszego naboru wniosków o dofinansowanie
Z Rządowego Funduszu Polski Ład, próżno szukać naszego miasta w wynikach naboru.
Miasto Szklarska Poręba otrzymało dofinansowanie w wysokości 6 026 908 zł, gmina miej-
ska Kowary 4 500 000 zł zaś Gmina Mysłakowice 9 900 000 zł.

PYTANIA :
 

1. Czy Gmina Karpacz aplikowała o środki w ramach pierwszej edycji pilotażowego naboru
wniosków o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład?
2. Jeżeli Gmina nie aplikowała o te środki to proszę napisać dlaczego nie aplikowała?
3. Jakie środki zewnętrzne i wewnętrzne (krajowe) udało się Panu pozyskać od grudnia
2018r.  do  26  października  2021r.  (w  odpowiedzi  proszę  wskazać  wszystkie  źródła  w
których gmina w tym okresie aplikowała o środki wewnętrzne  i zewnętrzne i jaki był ich
końcowy rezultat)?
4. Jakie środki Gmina pozyskała z Funduszy Norweskich i o jakie aplikowała?
5.  Czy w kolejnym naborze Gmina aplikowała  będzie   o  środki  w ramach Rządowego
Funduszu Polski Ład, jeżeli tak to o jakie dofinansowanie do inwestycji będzie zabiegać?

Grzegorz Kubik
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